
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

PROTOKOLL  
Idrettsstyrets møte nr. 9, 13. og 14. desember 2023 (2023 - 
2025)/ Oslo/Ullevål Stadion 
 
 
Deltok:  
Zaineb Al-Samarai (bortsett fra sak 62), Arne Bård Dalhaug, Sondre Sande 
Gullord, Elisabeth Faret (bortsett fra sakene 65, 66, 67, 72, 73, 74, 75, 76, 77 b), 
c), d) og f), og 78), Sara Stokken Rott, Erik M. Unaas, Ole R. Jørstad, Astrid 
Strandbu (bortsett fra sakene 77 b), c), d) og f), og 78), Sebastian Henriksen 
(bortsett fra sakene 67, 72, 73, 74, 75, 77 b), c), d) og f), og 78), Magnus 
Nedregotten, Åsmund Sæbøe, Kristin Kloster (bortsett fra sakene 77 f) og 78). 
 
Meldt fravær: Marco Elsafadi, Mia Larsen Sveberg og Astrid Uhrenholdt 
Jacobsen.  
 
Fra administrasjonen: Nils Einar Aas, Finn Aagaard og Magnus Sverdrup 
(referent).  
 
Presidenten åpnet idrettsstyremøte nr. 9 (2023-2025), 13. desember 2023 kl. 
15.00.  
 
Møtet var vedtaksført.  
 
Utøverrepresentant Magnus Nedregotten, som har et ansettelsesforhold i 
Norges Studentidrettsforbund, ble i sak 53 i styremøte nr. 8 (2023-2025), 
vurdert som inhabil relatert til behandling av prinsipper for fordeling av 
spillemidler over post 2 og post 3 for 2024. Nedregotten fratrådte ved den 
videre behandlingen av dette i sak 66 i dette styremøtet.  



 
Det var ingen øvrige habilitetsinnsigelser knyttet til sakene som lå til 
behandling.  
 
 
Sak 62: Godkjenne innkalling, sakliste, protokoller og referat   
 
Vedtak: 

1. Innkallingen ble godkjent.   
2. Saklisten ble godkjent.   
3. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 8 (2023-

2025), 23. november 2023.  
4. Idrettsstyret tok protokollen fra Kontrollutvalgets møte nr. 2 (2023-

2025), 16. oktober 2023 til orientering.  
5. Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapets møte 4. desember 2023 

til orientering.  
 
 
Sak 63: Styrearbeid i NIF 
Idrettspresidenten innledet til saken. 
 
2. visepresident, Sondre Sande Gullord, orienterte videre. 
 
Idrettsstyret diskuterte viktige premisser for godt styrearbeid i NIF, i henhold til 
sak 29 i styremøte nr. 3 (2023-2025), 12. og 13. september 2023. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret tok diskusjonen i saken til etterretning. 
 
 
Sak 64: Idrettsstyremøter andre halvår 2024 og første halvår 2025 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtok følgende datoer for idrettsstyremøter andre halvår 2024 og 
første halvår 2025: 

• 21. august 2024   
• 25. september 2024  
• 9. oktober 2024  
• 13. november 2024  
• 17. desember 2024 
• 22. januar 2025  
• 12. februar 2025  
• 19. mars 2025  
• 9. april 2025  
• 22. mai 2025  
• 18. juni 2025 

 



Sak 65: Spillemiddeltildeling til idrettsorganisasjonen for 2024 
Generalsekretæren innledet til saken.  
Leder samfunnskontakt og idrettspolitikk i NIF, Frida Blomgren, orienterte 
videre. 
 
NIF ble tildelt 870 millioner kroner i spillemidler for 2024. Dette er en økning på 
60 millioner kroner – 7,4 prosent – sammenlignet med tildelingen for 2023. Det 
tildelte beløpet for 2024 er 30 millioner kroner mindre enn omsøkt beløp. 
 
I spillemiddelsøknaden for 2024 ble viktigheten av å få kompensert en lønns- 
og prisvekst tilsvarende 5,6 prosent understreket. Dette utgjør 45 millioner 
kroner.  
Generalsekretæren fremla fire alternative modeller for fordeling av 2024-
midlene. Idrettsstyret sluttet seg til generalsekretærens anbefalte modell, hvor 
hver av fire postene styrkes med 7,4 prosent for 2024, sammenliknet med 
fordelingen for 2023. 
 
Vedtak: 
Tildelingen på 870 millioner kroner fordeles på følgende måte: 
 Post 1: 167,1 millioner kroner 
 Post 2: 326,4 millioner kroner 
 Post 3: 191,0 millioner kroner 
 Post 4: 185,5 millioner kroner 
 
Dette tilsvarer en økning på 7,4 prosent på alle poster sammenlignet med 
2023-tildelingen.  
5,6 prosent er gitt som en kompensasjon for pris- og lønnsvekst, mens 1,8 
prosent skal styrke de forskjellige organisasjonsleddenes arbeid innenfor de 
fire satsingsområdene beskrevet i søknaden og til føringer gitt i 
Kulturdepartementets tildelingsbrev. 
 
Sak 66: Prinsipper for fordeling av spillemidler i 2024 
Generalsekretæren innledet til saken. 
Forvaltningsansvarlig i NIF, Katrine Osland Netland, orienterte videre i saken. 
Dette var en oppfølging av sak 53 i styremøte nr. 8 (2023-2025), 23. november 
2023. I denne nevnte saken understreket idrettsstyret at modellene for post 2 
og post 3, som generalsekretæren fremla, svarte godt opp på de overordnede 
prinsipper for fordeling av spillemidler som ble vedtatt på Idrettstinget 2023 og 
at prosessen har fulgt den oppsatte plan på en god måte. Idrettsstyret ba om at 



det ble innkalt til et informasjonsmøte for alle særforbundene, for å sikre at 
særforbundene har en så god innsikt som mulig i modellene for post 2 og post 
3 før endelig vedtak fattes.  
Sammenliknet med modellene for tildeling av spillemidler over post 2 og post 3 
som ble presentert i sak 53 i styremøte nr. 8 (2023-2025), 23. november 2023, 
så er følgende justeringer foreslått: 

• Overgangsordningen gjøres "mykere" - ¾ av gammel modell og ¼ av ny 
modell for fordelingen for 2024. 

• Grensene for grener og særidretter beregnes ikke basert på snitt for de 
siste 3 år, men best av de siste 3 år. Dette gir mer forutsigbarhet for 
forbund med grener/særidretter nær grenseverdiene. 

• Norges Bedriftsidrettsforbund innplasseres på post 2. 
 
Generalsekretærens vurdering av modellene som nå fremlegges for 
idrettsstyret, er som følger: 

• Modellene er enklere, mer transparente og mer forutsigbare. 
• Modellene støtter opp om de overordnede prinsippene. 
• Modellene vurderes å være i tråd med formål og krav for tildelingen av 

spillemidler. 
• Det er ikke gjort store endringer i modellene fra dagens ordninger.  
• De økonomiske utslagene for særforbund er i hovedsak små (større 

endringer for enkelte forbund). 
 
Vedtak: 
1.    Post 1: Ramme- og kompetansetilskudd til idrettskretser:  
   

1. Tilskuddet til idrettskretsene fordeles etter de samme 
fordelingskriteriene som for 2023.   
2. Idrettsstyret gir generalsekretæren fullmakt til å gjøre fordelingen 
basert på kriteriene i vedtaket.   

a. Den totale rammen for tilskuddene fastsettes i forbindelse 
med budsjettbehandlingen for 2024.   
b. Samordnet rapportering fra 2022 legges til grunn der det 
ikke foreligger annet og nyere tallgrunnlag.  

  
2. Post 2: Grunnstøtte til særforbund:  
   

1. Rammetilskuddet til særforbundene fordeles etter nye 
fordelingskriterier basert på de tingvedtatte, overordnede 
prinsippene. Idrettsstyret gir generalsekretæren fullmakt til å gjøre 
fordelingen basert på kriteriene i vedtaket.   

a. Som grunnlag for beregningen legges samordnet 
rapportering fra 2022 til grunn.   
c. Norges Bedriftsidrettsforbund behandles utenfor ordinær 
fordelingsmodell og tildeles en ramme under aktivitetsomfang.  



2. For fordelingen for 2024 skal det benyttes en overgangsordning 
som beskrevet, for å sikre forutsigbarhet. 

 
3. Post 3: Barn, ungdom, bredde:   

1. Rammetilskuddet til barn, ungdom og bredde fordeles etter nye 
fordelingskriterier basert på de tingvedtatte, overordnede 
prinsippene 

a. Som grunnlag for beregningen av aktivitetsomfang legges 
samordnet rapportering fra 2022 til grunn. Som grunnlag 
for tildelingen av tilskudd til kompetanse, legges 
rapporteringen av gjennomførte kurs i 2023 til grunn. 
Grunnlag for fordeling av kvalitet- og verdigrunnlag er 
særforbundenes score på 10 vurderingskriterier i 2023.  

b. Norges Bedriftsidrettsforbund inkluderes bare i 
beregningen av tilskudd over post 3 innenfor kategoriene 
"kompetanse" og "implementering av kvalitet og 
verdigrunnlag".  

2. For fordelingen for 2024 skal det benyttes en overgangsordning 
som beskrevet, for å sikre forutsigbarhet.  

 
 
4. Post 4: Toppidrett:  
  

1. Spillemidlenes post 4 fordeles etter de samme fordelingskriteriene 
som i 2023.    

 
2. Idrettsstyret ber generalsekretæren på bakgrunn av en evaluering, 

og i forbindelse med budsjettbehandlingen for 2024, vurdere om 
satsene for stipendene kan reguleres. 

3. Generalsekretæren gis fullmakt til å omfordele tilskudd med 
utgangspunkt i mangelfull aktivitet og måloppnåelse sammenholdt 
med eventuelle behov for å forsterke innsatsen på nye områder og 
overfor andre prioriterte tilskuddsmottakere. 

 
5. Generalsekretæren gis fullmakt til å korrigere tildelingsgrunnlaget der det er 
dokumenterbare og urimelige feil i forhold til et riktig grunnlag. Dette gjelder alle 
postene.   
 
Sak 67: Oppdatert plan for oppfølging av øvrige tingsaker fra Idrettstinget 
2023 og Ekstraordinært idrettsting 2023 
Generalsekretæren innledet til saken. 
Leder for organisasjonsutvikling i NIF, Ole-Anders Stensen, orienterte videre i 
saken. 



Denne saken er en oppfølging av sak 14 i idrettsstyrets møte nr. 2 (2023-2025), 
21. august 2023. På det ordinære Idrettstinget i 2023 ble flere saker flyttet til et 
Ekstraordinært idrettsting. Etter at dette nå er gjennomført (26. oktober 2023), 
foreligger nå en oppdatert oversikt og plan for oppfølging av vedtatte 
idrettstingsaker, og denne ble fremlagt for idrettsstyret. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret tok generalsekretærens oppfølgingsplan for øvrige tingsaker til 
orientering. 
 
Sak 68: Oppfølging av vedtak fra Idrettstinget 2023 – lovnormer og 
delegasjonsreglement 
Generalsekretæren innledet til saken. 
Leder av NIFs juridiske avdeling, Henriette Hillestad Thune, orienterte videre i 
saken. 
 
Etter styremøte nr. 5 (2023-2025), 12. oktober 2023, har generalsekretæren 
ferdigstilt utkast til: 

• lovnormer for NIFs organisasjonsledd 
• forenklet lovnorm for idrettsråd 
• NIFs delegasjonsreglement 

Det er gjennomført en skriftlig høring og det er avholdt et digitalt høringsmøte. 
NIF mottok totalt 11 høringssvar; 6 fra idrettskretser og 5 fra særforbund.  
Idrettsstyret fikk presentert de tilbakemeldingene som kom i den nevnte 
høringen, og generalsekretærens vurdering av disse. Idrettsstyret sluttet seg til 
disse vurderingene. 
 
Vedtak: 
1. Idrettsstyret vedtok lovnormer for NIFs organisasjonsledd med virkning fra 
01.01.24.  
2. Idrettsstyret vedtok igangsettelse av prøveordning med forenklet lovnorm for 
idrettsråd med virkning fra 01.01.24. 
3. Idrettsstyret vedtok endringer i NIFs delegasjonsreglement med virkning fra 
01.01.24. 
 
Sak 69: Oppfølging av vedtak Idrettstinget 2023 – Saksbehandlingsregler til 
NIFs lov kapittel 10 
Generalsekretæren innledet til saken. 



Leder av NIFs juridiske avdeling, Henriette Hillestad Thune, orienterte videre i 
saken. 
Bakgrunnen for saken er at det på det Ekstraordinære idrettstinget i 2023 ble 
vedtatt å flytte saksbehandlingsreglene i §§ 10-1, 10-2, 10-4 og 10-6 ut av NIFs 
lov, og at idrettsstyret kan gi saksbehandlingsregler til de beslutninger som 
fattes med hjemmel i kapittel 10. 
Idrettsstyret fikk presentert forslag til saksbehandlingsregler til NIFs lov kapittel 
10, og sluttet seg til disse. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtok saksbehandlingsregler til NIFs lov kapittel 10 som fremlagt, 
jf. NIFs lov § 10-1 (5). 
 
Sak 70: Instruks for NIFs generalsekretær 
Generalsekretæren innledet til saken. 
Advokat i NIFs juridiske avdeling, Tord Jordet, orienterte videre i saken. 
Bakgrunnen for saken er at idrettsstyret (2023-2025) gjennom vedtakelse av 
en instruks for NIFs generalsekretær, har delegert flere av idrettsstyrets 
lovpålagte oppgaver til generalsekretæren. Idrettstinget 2023 og 
ekstraordinært idrettsting 2023 vedtok enkelte lovendringer som nødvendiggjør 
endringer i instruksen. 
Idrettsstyret fikk presentert forslag til revidert instruks, og sluttet seg til denne. 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtok revidert instruks for NIFs generalsekretær som fremlagt. 
 
Sak 71: Vedtekter for NIFs utøverkomité 
Generalsekretæren innledet til saken. 
Advokat i NIFs juridiske avdeling, Tord Jordet, orienterte videre i saken. 
NIFs utøverkomité har bedt idrettsstyret om bistand til å følge opp to vedtak 
komiteen har fattet:   

• Utøverkomiteen ber idrettsstyret om å opprette et kontrollorgan for 
Utøverkomiteen.  

• Utøverkomiteen skal utarbeide et forslag til vedtektsendring med det 
formål å sikre at reelle og/eller opplevde rollekonflikter på ledernivå 
unngås. Dette gjøres for å sikre at den norske utøvermassens interesser 
alltid er ivaretatt. Forslaget til endring oversendes Idrettsstyret med 
henstilling om å vedta vedtektsendringen. 

Leder av utøverkomiteen, idrettsstyremedlem Magnus Nedregotten, redegjorde 
nærmere for Utøverkomiteens behandling av saken. 



Idrettsstyret fikk fremlagt generalsekretærens endringsforslag i § 3 (6) og § 5 
nytt (5), og sluttet seg til disse. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtok reviderte vedtekter for NIFs utøverkomité som fremlagt. 
 
Sak 72: Indikatorer Idretten vil! 
Generalsekretæren innledet til saken.  
Assisterende generalsekretær Else-Marthe Sørli Lybekk orienterte videre. 
Indikatorene for måloppnåelse av Idretten Vil! skal samlet sett dekke de «store» 
linjene i norsk idrett og er bygget rundt innsatsområdene i denne planen, 
samtidig som noen indikatorer går på tvers av disse, f.eks. medlemstall. 
Indikatorene kan justeres ved behov, f.eks. ved endrede prioriteringer eller nye 
fokusområder, og indikatorene er gruppert etter ulike indikatorsett; 
idrettsstyret, NIF sentralt, idrettskretsene og særforbundene. 
Idrettsstyret fikk presentert hvordan organisasjonen kan følge med på 
utviklingen på ulike indikatorer. 
Vedtak: 
Idrettsstyret tok generalsekretærens fremleggelse av indikatorer, og 
indikatorhierarki for idrettsstyrets oppfølging av Idretten Vil! til etterretning, og 
ba om at disse legges til grunn i generalsekretærens halvårlige rapporteringer 
til idrettsstyret. 
 
 
Sak 73: NIFs sentrale database – muligheter for tredje kjønnskategori 
Vedtak: 
Saken ble utsatt til styremøtet 25. januar 2024.  
 
Sak 74: Internasjonalt utviklingssamarbeid 
Generalsekretæren innledet til saken. 
Leder av NIF internasjonale utviklingssamarbeid, Rune Arctander, orienterte 
videre. 
NIF har jobbet for å øke deltakelsen i idrett og fysisk aktivitet i Afrika siden 
1980-tallet, hvor innsatsen nå dreier seg om å bygge kapasiteten til 
sportssektoren til å operere med integritet, ved å utvikle og operere med godt 
styresett og ledelse.   
I løpet av de siste fire årene har NIF lagt stor vekt på hvilken rolle idretten spiller 
for å nå FNs bærekraftsmål (SDG). Dette har bidratt til at våre partnere har 



utviklet en økt forståelse av det viktige forholdet idrett og fysisk aktivitet spiller 
for å bidra til helse, velvære og sosial samhørighet i lokalsamfunnene de 
betjener. I våre partnerland er også idretten et viktig fellesskap som bidrar til 
lokalt engasjement, et møte med lokalt demokrati og frivillighet.   
Idrettsstyret fikk en oppsummering av resultatene fra vårt internasjonale 
utviklingssamarbeid de siste fire årene. Dette arbeidet er støttet av Norad 
(Direktoratet for utviklingssamarbeid) med totalt 38.680.000 i fireårsperioden 
2019-2022.   
I 2023 har NIF signert en ny femårs-kontrakt med Norad for perioden 2023-
2027, og søknaden til Norad ble behandlet av idrettsstyret høsten 2022. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret tok saken med oppdatering om idrettens internasjonale 
utviklingssamarbeid til etterretning. 
 
Sak 75: Statsbudsjettet 2025 
Generalsekretæren innledet til saken.  
Leder samfunnskontakt og idrettspolitikk i NIF, Frida Blomgren, orienterte 
videre. 
Som en oppfølging av sak 60 g) i styremøte nr. 8 (2023-2025), 23.november 
2023, har administrasjonen og presidentskapet jobbet videre med 
statsbudsjettinnspillet for 2025. 
Tidsplanen legger opp til at idrettsstyret nå vedtar hovedsaker og prinsipper og 
at styret fram til 31. desember 2023 kan foreslå ytterligere saker. Nye forslag vil 
bli vurdert av presidentskapet og generalsekretæren. Generalsekretæren vil 
legge frem en orientering i styremøte nr. 10 (2023-2025), 25. januar 2024, om 
NIFs endelige innspill. 
Idrettsstyret sluttet seg til følgende prioriterte saker fra NIF til Statsbudsjettet 
for 2025: 

• Regelstyring av momskompensasjonen for varer og tjenester og 
idrettsanlegg.  

• Statlig mellomfinansiering av spillemidler til anlegg.    
• Satsning på grønne idrettsanlegg gjennom en ordning for idrett og 

frivillighet i Enova.    
• Aktivitetshjelpemidler for personer med funksjonsnedsettelser over 26 år 

må gjøres om til en rettighetsfestet ordning.  
• Økonomi som barriere.  
• Finansiering av nytt nasjonalt toppidrettssenter.  
• Utøverstipender flyttes over til statsbudsjettet. 

 
Vedtak: 



Idrettsstyret vedtok anbefalte hovedprioriteringer, tidsplan og overordnede 
prinsipper for statsbudsjettinnspillet for 2025 slik dette er beskrevet i saken. 
Presidentskapet og administrasjonen fikk fullmakt til å ferdigstille innspillet slik 
at det kan sendes regjering og storting 25. januar 2024. 
 
Sak 76: Finansieringsmodell for Innsikt & Analyse 
Generalsekretæren innledet til saken. 
Leder av NIF digital, Pål Kristen Rønnevik, orienterte videre. 
Det har fra enkelte hold i organisasjonen blitt tatt til orde for en annen fordeling 
av kostnader knyttet til felles dataplattform og innsikt- og analysemiljø. Det 
fremkommer også signaler om en ulik grad av opplevd nytteverdi av løsninger. 
Hovedtrekkene er imidlertid at det etablerte innsikt- og analysemiljø har gitt 
god effekt, har en økende verdi for brukerne og sikrer felles gode styringsdata. 
Hovedprinsippene for finansiering av digitale fellestjenester, herunder for 
Innsikt & Analyse, ble vedtatt av idrettsstyret i sak 70 i styremøte nr. 8 (2021-
2023), 20. januar 2022. 
Det er generalsekretærens oppfatning at en felles dataplattform og forvaltning 
av data, er en av de viktigste strategiske satsningene for norsk idrett. Dette er 
en forutsetning for at NIF fremover skal kunne sikre og overvåke måloppnåelse 
på Idretten Vil, sikre en riktig fordeling av midler, sikre en god forvaltning av 
verdiene i norsk idrett og kunne bidra til å redusere risikoen for uønskede 
sikkerhetshendelser og brudd på et økende antall regulatoriske krav. 
Dataplattformen og innsikts-/analysemiljøet er for øvrig viktig for oppfølging av 
Riksrevisjonens rapport fra 2017, som tydelig pekte på behov for å sikre 
vesentlig bedre kvalitet på medlems- og aktivitetstall. 
Idrettsstyret var enige om å be generalsekretæren om å se på mulighetene for 
at NIF kan bidra med øremerkede midler for å ta ned den økonomiske 
belastningen for særforbundene i 2024. Generalsekretæren vil komme med en 
vurdering av dette i forbindelse med behandlingen av NIFs budsjett i 
styremøtet 25. januar 2024. I et lengre perspektiv, vil generalsekretæren i løpet 
av første halvår 2024 komme tilbake til idrettsstyret med vurderinger knyttet til 
en ev. justert modell for finansiering av innsikt- og analysemiljø fra 2025. 
Generalsekretæren vil også komme tilbake til idrettsstyret med en orientering 
om resultatene fra brukerundersøkelsen og dialogmøtene med særforbundene 
på dette området.  
 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret anerkjenner og understreker den strategiske betydningen av å 
sikre og videreføre arbeidet med innsikt- og analysemiljø for hele norsk idrett. 

1. Idrettsstyret bekreftet videreføring av modellen med obligatorisk 
brukerfinansiering av felles innsikt- og analysemiljø i 2024. 



2. Generalsekretæren ble bedt om å se på mulighetene for en justering der 
NIF bidrar med øremerkede midler for å redusere den økonomiske 
belastningen for særforbundene i 2024, og komme tilbake til Idrettsstyret 
med sine vurderinger i forbindelse med behandlingen av NIFs budsjett i 
styremøtet 25. januar 2024. 

3. Idrettsstyrer ba at generalsekretæren om å komme tilbake til idrettsstyret 
med en oppsummering av resultatene fra brukerundersøkelsen og 
dialogmøter med særforbund. 

4. Generalsekretæren vil komme tilbake til idrettsstyret i løpet av første 
halvår 2024 med vurderinger knyttet til en ev. justert modell for 
finansiering av innsikt- og analysemiljø fra 2025. 

 
Sak 77: Orienteringssaker 

A) Internasjonal orientering 
Leder av NIFs styresekretariat, Magnus Sverdrup, orienterte i saken. 
 
Den 8. desember 2023 vedtok IOC hvilke premisser som skal gjelde for 
deltakelse av nøytrale utøvere med russisk og belarusisk pass i OL Paris 
2024. Idrettsstyret fikk en nærmere orientering om disse premissene.  
 
Det nordiske standpunktet i dette spørsmålet ble på ny lagt frem i et 
møte mellom IOC og alle verdens olympiske komiteer den 5. desember 
2023. 
 
IOCs utgangspunkt for sine vurderinger i saken er: 

• Global idrettsdeltakelse 
• Politisk nøytralitet 
• At utøvere ikke skal straffes for myndighetenes handlinger 

Idrettsstyret fikk også en orientering rundt status i saken vedr. søksmålet 
European Super League har anlagt mot UEFA og som ligger til behandling 
i den EU-domstolen. Endelig dom vil bli avsagt i denne saken 21. 
desember 2023.  
I tillegg fikk idrettsstyret en skriftlig orientering fra Olympic Summit i 
Lausanne 5. desember 2023, og om aktivitetene i Lillehammer Olympic 
Legacy Sport Center andre halvår 2023. 

 
B) Status – bærekraft   

Generalsekretæren innledet til saken. 
Leder breddeidrett, organisasjon og utvikling i NIF, Dagfrid Forberg, 
orienterte videre. 
 
De utadrettede klima- og miljøtiltakene NIF har igangsatt i 2023 er 
finansiert av Sparebankstiftelsen DNB på følgende måte: 
 

• 3 mill – Grønn verktøykasse (2022 - 2025) 



• 5 mill – Idrettens miljøfond (2022 - 2023) 
• 5 mill – Energismarte idrettsanlegg (2023 - 2026) med 

Miljøstiftelsen ZERO. 
Idrettsstyret fikk en nærmere orientering knyttet til de ovennevnte 
tiltakene.  
I tillegg fikk idrettsstyret en orientering om NIFs markedsarbeid i en 
bærekraftssammenheng, samt om det interne motivasjonsarbeidet i 
organisasjonen på området. 

C) Muligheter for fremtidig World Winter Special Olympics i Norge   
Generalsekretæren innledet til saken. 
NIFs assisterende generalsekretær, Else-Marthe Sørli Lybekk, orienterte 
videre. 
 
Bakgrunnen for saken er at Idrettstinget i 2021 vedtok å «be idrettsstyret 
utrede om det skal søkes om å få tildelt Special Olympics World Games 
vinter i Norge innen 2033.» Denne saken ble fulgt opp i sak 218 i 
styremøte 22 (2021-2023), 14. og 15. mars 2023.  
 
En arbeidsgruppe jobbet høsten 2022 og vinteren 2023 med en 
vurdering, som også inneholdt en konsekvensanalyse. Anbefalingen var 
at «NIF arbeider videre med en søknadsprosess for å få tildelt Special 
Olympics World Winter Games, og at forutsetningene som arbeidsgruppa 
peker på legges til grunn i det videre arbeidet.»   
 
Generalsekretæren har høsten 2023 igangsatt dette arbeidet, og dette 
konsentrerer seg i første omgang om å få et overordnet bilde av de 
økonomiske kostnadene ved et slikt arrangement i Norge. NIF har 
engasjert en ekstern ressurs for å bidra inn i dette arbeidet, og målet er å 
fremlegge en sak for idrettsstyret i løpet av 1. kvartal 2024. 

 
D) Idrettsgallaen 2024  

Generalsekretæren innledet til saken. 
NIFs arrangementssjef, Marit Røste, orienterte idrettsstyret om status i 
forberedelsene til Idrettsgallaen 2024 i Trondheim. 

 
E) WADC-revisjon 

Generalsekretæren innledet til saken. 
Advokat i NIFs juridiske avdeling, Tord Jordet, orienterte videre. 
World Antidoping Agency (WADA har startet en revisjonsprosess av 
World Antidoping Code (WADC), og at eventuelle endringer i WADC 
planlegges vedtatt høsten 2025, med virkning fra og med 1. januar 2027. 
 
Idrettsstyret var enige om at presidentskapet gjør en vurdering av 
hvorvidt NIF og ADNO skal sende et første felles innspill i denne 



revisjonsrunden, som har svarfrist 22. desember 2023 og utgjør en såkalt 
«Stakeholder Engagement Phase».  
 
Når WADA sender ut en revidert WADC i mai 2024 vil det bli igangsatt en 
høringsrunde. Resultatet av høringen vil bli presentert for idrettsstyret, 
slik at styret kan vurdere ev. innspill til WADA innen høringsfristens utløp 
11. oktober 2024.   

 
F) Samarbeid idrett – Forsvaret  

Idrettsstyremedlem Erik M. Unaas orienterte idrettsstyret om hvilket 
samarbeid, og hvilke samarbeidsmuligheter, som finnes mellom idretten 
og forsvaret. Dette innbefatter blant annet beredskapsarbeid og 
samarbeid ved Toppidrettssenteret. 

 
 

G) Racketlon i Norge 
Idrettsstyremedlem Erik M. Unaas gav idrettsstyret en kort orientering 
knyttet til utviklingen av racektlonidretten i Norge. Per i dag er det 
Norges Tennis- og padelforbund som har kontakt med dette miljøet. 

 
H) Tydeliggjøring av krav om bruk av elektronisk medlemssystem 

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering i saken.  
 
NIF forvalter tilskuddsordninger der en fordeling av midler i samsvar med 
formålet forutsetter at NIF har tilgang på korrekte data om 
organisasjonsledd og deres medlemmer. For at NIF skal kunne sikre 
kvalitet i data om personer, roller og organisasjoner i norsk idrett, er det 
avgjørende at alle idrettslag overholder kravet om bruk av elektronisk 
medlemssystem. Etter Forskrift om idrettens medlems- og 
organisasjonsregister § 2 punkt 2 g) skal alle idrettslag sørge for at 
opplysninger om dato, beløp og status for betaling av 
medlemskontingent og trenings-/aktivitetsavgift er registrert og 
oppdatert. 
 
Til tross for at forpliktelsene etter ovennevnte forskrift har vært 
kommunisert til idrettslag over flere år er det fremdeles mange idrettslag 
som ikke overholder kravet, og administrasjonen i NIF sentralt og i 
idrettskretsene har i fellesskap sett på egnede tiltak overfor disse.  
Et av tiltakene som vil gjennomføres, er å stenge samordnet rapportering 
for 2023 for manuell registrering av medlems- og aktivitetstall.  
NIF og idrettskretsene vil bistå idrettslagene til å komme i gang med å 
fakturere fra idrettens medlemssystemer, eller medlemssystem med 
godkjent integrasjon gjennom ulike tiltak.  
 



Etter NIFs lov § 10-2 er manglende rapportering av organisasjonsdata 
omtalt som et eksempel på et vesentlig mislighold av de 
medlemsforpliktelsene et idrettslag har.  

  
 

 
 
 
Sak 78: Eventuelt  

• Strømming i idretten 

Generalsekretæren vil komme tilbake til idrettsstyret i styremøtet 25. 

januar 2024 med en nærmere orientering om oppfølgingen av vedtaket i 

sak nr. 51 i styremøte nr. 7 (2023-2025), 13. november 2023. 

 

 

Det ble gjennomført «Åpen time» for media og organisasjonen 15. desember 

2023. 

Neste ordinære styremøte er 25. januar 2024.  
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